
ik meer begrip voor mijn 
ouders te hebben en dat 
ook te tonen.”

Zelf nam je deel aan Wie is 
de Mol? Wat maakt dit soort 
spelprogramma’s leuk om 
aan mee te doen?
“Ik plan alles in mijn leven en 
vond het fantastisch een keer 
de boel los te laten. Het was 
daarnaast een manier om een 
andere kant van mezelf te  laten 
zien. Net als Born winners.”

hockeyer Teun de Nooijer, wiel-
renner Erik Breukink, schaatser 
Falko Zandstra, zwemster An-
nemarie Verstappen en judoka 
Dennis van der Geest. Alleen de 
kinderen van Teun en Dennis 
bedrijven nu ook topsport, de 
anderen niet. Dat maakt het 
extra interessant.” 

Wat maakte de meeste 
indruk?
“Er worden veel herinneringen 
opgehaald. De kinderen werd 
gevraagd naar bepaalde sport-
momenten van hun ouders, de 
ouders naar mijlpalen van hun 
kinderen. In welk jaar namen 
die hun eerste stapjes? We 
 beseffen vaak niet welke offers 
topsporters moeten brengen. 
Zo was Erik Breukink niet 
 aanwezig bij de geboorte 
van dochter Kim.”  

We kennen je vooral van 
EenVandaag. Hoe was het 
voor jou om Born winners
te presenteren?
“Normaal sta ik in de studio 
en houd ik me met feiten 
bezig. Nu mocht ik op pad 
en veel persoonlijke vragen 
stellen. Het was tof om zul-
ke gepassioneerde mensen 
te volgen. Ik kwam zo dicht 
bij de band die ouder en 
kind met elkaar hadden. 
Ik ging daardoor ook anders 
naar de relatie tussen mijn 
ouders en mezelf kijken. Ik ben 
best streng voor ze. Ik wil dat 
ze gezond eten, voldoende 
 bewegen, en raak soms gefrus-
treerd als ze niet luisteren. Van 
de topsporterskinderen leerde 

Wat maakt Born winners
interessant?
“Als er één moment is dat wij 
als Nederlanders massaal voor 
de tv zitten, dan is het wel bij 
belangrijke sportmomenten. 
Samen juichen we dan voor 
onze sporthelden. In dit pro-
gramma zien we enkelen van 
hen op een heel andere manier. 
Hun hoogtepunten kennen we 
al. Nu zien we ze in de familie-
sfeer, met zoon of dochter. 
Voor familie kunnen ze zich 
niet verbergen. Het programma 
geeft een interessant kijkje in 
hun privéleven. Veel van hen 
doen niet graag aan een tv-
spel mee. Dit moeten ze met 
hun kind doen, dat trok hen 
over de streep.”

Hoe ziet het programma 
eruit?
“De oud-topsporters voeren 
met hun kinderen opdrachten 
uit, zoals boogschieten, een 
 biatlon of basketballen. Het 
gaat natuurlijk om het spel-
element, maar er zit ook een 
dubbele laag in. Zit het talent 
in de genen? Hoe werken ze 
 samen? Leggen topsporters 
de lat voor hun kinderen hoger 
dan niet-topsporters? Of voelen 
hun kinderen zelf juist meer 
prestatiedruk? Het viel me op 
dat de oud-topsporters nog 
steeds tot het gaatje gaan om 
te winnen. Alleen de eerste 
plek telt, als tweede blijf je 
 verliezer.”  

Welke oud-sporters met 
kroost strijden tegen elkaar?
“Voetballer Regi Blinker, 

In Born winners strijden zes bekende oud-topsportfamilies tegen elkaar. 
Voor EenVandaag-presentatrice Hila Noorzai is de spelshow een kans om 
een andere kant van zichzelf te laten zien.

‘Alleen de eerste plek telt’
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‘We beseffen 
niet welke  offers 
topsporters 
 moeten brengen’ 
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